
Verslag commissie Bestuur en Middelen 5 september 2011

Er stonden 3 onderwerpen ter advisering en 1 onderwerp ter bespreking op de 
agenda.

Ter advisering:
1 Voorstel tot het vaststellen van de nota Afschrijvings- en Rente beleid 2011.

Deze nota moet ieder 4 jaar worden geactualiseerd en goedgekeurd. De laatste 
was van 2005. Wijzigingen zijn de bedragen die de grens vormen voor het 
actualiseren van een investering en het actualiseren van investeringen met 
economische waarde (vanaf €25.000; onder dit bedrag wordt het opgenomen 
in de exploitatie) met louter maatschappelijk nut (vanaf €1 milj.).
Enig speurwerk had mij geleerd dat bij een andere gemeente (Lochem) het 
eerste bedrag €15.000 was en en voor de tweede categorie geen grens was 
aangegeven, omdat de raad dat uiteindelijk bepaald. Met als uitgangspunt dat 
dit soort regelingen toch te maken hebben met het budget recht van de Raad 
heb ik gevraagd waarom voor deze bedragen was gekozen. Deze bleken 
arbitrair te zijn gekozen. Wethouder vd Dulk heeft er bij aangetekend dat alle 
voorstellen altijd met de Raad worden besproken waardoor deze er altijd 
volledige controle over zal houden.

Advies commissie: Hamerpunt 

2. Voorstel tot wijziging van art 9b;22a , 9b;45a en de toelichtingeen van de 
arbeidsvoorwaardenregelingen gemeente Den Helder 2004.

Dit betreft het technisch brengen van griffiemedewerkers onder de ambtelijke 
arbeidsvoorwaarden. Dit gelet op het feit dat de Raad voor griffiemedewerkers 
de bevoegde instantie is, ipv het gemeentebestuur.

Advies commissie: Hamerpunt

3. Voorstel tot het vaststellen van de route “gevaarlijke stoffen”.

Het betreft het vaststellen van bestaande routes. Gelet op veranderde 
wetgeving heeft het college niet langer het mandaat om dit vast te stellen. Dit 
is over gegaan/teruggebracht bij de Raad.
PvdA en SP waren principieel tegen het vervoer van gevaarlijke stoffen door de 
stad. Nadat PvdA geen alternatief kon bieden werd de weerstand ingetrokken. 
SP bleef volharden en zal eea naar de fractie terug nemen.

Advies commissie: Bespreekpunt

Ter bespreking.

Jaarrekening Willemsoord BV 2010.
Alle leden waren het erover eens dat dit een dramatisch verslag was dat geen 



enkel perspectief liet zien op betere tijden voor Willemsoord BV.

Na veel heen en weer gepraat was de commissie unaniem in haar wens dat de 
toekomst van Willemsoord in een raadsbrede commissie diende te worden 
besproken.

Michiel Wouters


